

Australian Embassy

Qatar

خطاب عدم ممانعة

إلى من يهمه الأمر،

هذا الخطاب صالح للاستخدام في دولة قطر من قبل المواطنيين الأستر اليين بدلاً من خطابات عدم الممانعة الصادرة سابقا.

لا تمانع الحكومة الأستر الية على ما يلي:

- سفر مواطن أسترالي إلى أو عبر أي دولة يسمح بها القانون الأسترالي، أو التقدم بطلب الحصول على تأشيرة ذات صلة.
 - كفالة مواطن أستر الى لأحد أفراد عائلته، سواءً كان أستر اليًا أو غير أستر الى، لأغراض التأشيرة.
 - طلب مواطن أسترالي تغيير اسمه.
 - تحويل تصريح إقامة قطرية من جواز سفر أجنبي إلى جواز سفر أسترالي.

لا يحتاج المواطنون الأستر اليون الى موافقة الحكومة الأستر الية على أي من المعاملات المذكورة أعلاه. لا تصدر السفارة الأستر الية في قطر خطابات عدم ممانعة شخصية للمواطنين الأستر البين في قطر.

للمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة موقعنا الإلكتروني: www.gatar.embassy.gov.au

وتفضلو بقبول فائق التقدير والاحترام،



Letter of No Objection

To whom it may concern,

This letter is intended for Qatar; and is for the usage of Australian citizens in place of previously issued letters of no objection.

The Australian Government has no objection to:

- An Australian citizen travelling to or through any country permitted under Australian law, or applying for a relevant visa
- An Australian citizen sponsoring an Australian or non-Australian family member for visa purposes
- An Australian citizen applying to change their name
- A residency permit for Qatar being transferred from a foreign passport to an Australian passport.

Australian citizens do not require the approval of the Australian Government for any of the above activities. The Australian Embassy in Doha does not issue personalised letters of no objection for Australian citizens in Qatar.

Further information can be found on our website www.qatar.embassy.gov.au

Yours sincerely

Australian Embass